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 Legnica, dnia 16.08.2022 
 
Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości 

w Radzie Miasta Legnicy 

Andrzej Lorenc 

Radny, Rady Miejskiej Legnicy  

 

 
Pan Tadeusz Krzakowski  

PREZYDENT MIASTA LEGNICY 
 
 

INTERPELACJA 147/08/2022 
 
  

TEMAT INTERPELACJI : Dotyczy zagospodarowania wysłużonych latarni z Placu Słowiańskiego.  

 

W związku z aktualną wymianą latarni z Placu Słowiańskiego na bardziej funkcjonalne                           

i nowoczesne jak również w nawiązaniu do zapytania Pani Marii Bartosiewicz - Prezes Zarządu 

ROD „Kraina Słońca” w Legnicy, 

 

Zwracam się o: 

Możliwość przekazania ogrodom działkowym „Kraina Słońca” przy al. Rzeczypospolitej 60 i 62 

ww. już wysłużonych 8szt. latarni w celu ich modernizacji i wykorzystania surowca do montażu 

oświetlenia LED i ewentualnie w przyszłości monitoringu na alejkach dla około w sumie 380 

działek. Działkowcy posiadają elektryków z uprawnieniami jak również własny transport – 

wystarczy ustalić termin. Zdjęcia 8szt. latarni w załączniku nr 1. 

 

Uzasadnienie istotnego znaczenia dla miasta i jego mieszkańców:  

Ogrody działkowe nie mogą prowadzić działalności gospodarczej ani starać się o dotację – 

jedynie utrzymują się ze składek i umiejętności działkowców, a działkowcy to nierzadko ludzie 

starsi.  

 
Z poważaniem 

       
      Andrzej Lorenc 
 
 

 
 
Kopia: 
 
Zarząd Dróg Miejskich 
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Załącznik 1.  
 

 
 

 
 
 
 
 
 
     - wyróżnione 8szt. latarni przeznaczonych do demontażu 
 
 
 


